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Skrivelse om socialtjänsten 

 

Ärendetillströmningen till socialtjänsten ökade kraftigt under 2015 och befinner sig på en 

fortsatt hög nivå. Till följd av nybyggnation och inflyttning tillkommer även omfattande 

befolkningsökning vilket antas generera än högre ärendeinströmning de kommande åren. 

 

Personalomsättningen har ökat och därmed också kostnaderna för inhyrd personal. Det har 

blivit allt svårare rekrytera och behålla personal med tillräcklig erfarenhet och kompetens för 

uppdraget, vilket rikserar att negativt påverka kontinuitet i verksamheten som är en viktig 

kvalitetsfaktor.  

 

För staden som helhet redovisar verksamhetsområdet individ- och familjeomsorg för 2015 ett 

underskott inom driftverksamheten om -124,9 mnkr, 2014 var avvikelsen mot budgeten -11,6 

mnkr. 

 

Med anledning av ovan önskar vi svar på följande fråga: 

 

 Hur stadsdelsförvaltningen ser på möjligheten för ett stadscentralt ramavtal för 

bemanning av socialsekreterare, som skulle kunna underlätta rekrytering samt hålla 

kostnaderna nere för inhyrd personal inom socialtjänsten? 

 

 Hur stadsdelsförvaltningen ser på möjligheten att en stadsövergripande grundlig 

genomlysning för att bland annat undersöka socialsekreterarnas arbetssituation, de 

stora underskotten inom socialtjänsten och hur rekryteringsproblemen av 

socialsekreterare påverkar kvaliteten för att finna lösningar? 

 
 


